
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 21. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 137
DI Byggeri vurderer, at det i fremtiden bliver mere attraktivt at investere i erhvervsejen-
domme fremfor udlejningsejendomme. Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, når 
vi mangler boliger omkring de større byer? Der henvises til høringen om lovforslag om loft 
over huslejestigninger som følge af udviklingen i nettoprisindekset afholdt tirsdag den 20. 
september 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Willumsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på gitte.willumsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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